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CONSILIUL LOCAL

PROCES VERBAL

Încheiat azi 21 noiembrie  2013, în cadrul şedinţei extraordinare a Consiliului 
Local al municipiului   Alba-Iulia.

Şedinţa  a  fost  convocată  în  baza  Dispoziţiei  nr.  799/2013 a  Primarului 
municipiului  Alba-Iulia.

Lucrările şedinţei extraordinare a Consiliului Local sunt publice.
Marcel Jeler: ”Fiind şedinţă extraordinară, proces verbal nu avem. Dau cuvântul 

domnului președinte ales Vasile Crișan.”
Vasile  Crișan:  "Din  totalul  de  21  de  consilieri  aleși,  sunt  prezenți  20  de 

consilieri. Lipsește domnul consilier Medrea Bogdan. Aşadar şedinţa noastră este legal 
constituită.”

Domnilor consilieri, doresc să precizez faptul că, la lucrările şedinţei noastre 
participă:  domnul Primar Mircea Hava,  d-na Teofila Ţîr  – director  economic,  d-na 
Silvis  Moldovan  –  director  tehnic,  d-na  Mihaela  Petcu  -  consilier  Serviciu 
administraţie  publică  locală,  juridic,  contencios,  autoritate  tutelară, doamna  Călin 
Hedviga - arhitect şef,   precum şi presa."

Vasile Crișan: "Supun aprobării modalitatea de vot pe care o vom avea pentru 
această şedinţă. Propunerea mea este de vot deschis prin ridicare de mână. Cine este 
pentru?"

"Fiind supusă la vot, propunerea a fost votată cu 20 voturi pentru."
Vasile  Crișan:  "Ordinea  de  zi  cuprinde  2  proiecte  de  hotărâre.  Vă  prezint 

următorul

PROIECT AL ORDINII DE ZI:

I. Proiecte de hotărâri privind:
1. Rectificarea bugetului general de venituri şi cheltuieli pe anul 2013
2. Aprobarea unei documentaţii de urbanism:
Art.1: Aprobă  Planul Urbanistic Zonal „INTRODUCERE IN INTRAVILAN 

PENTRU  CONSTRUIRE  PARC  FOTOVOLTAIC,  ALBA IULIA –  BARABANT 
langa  SC SATURN SA,  solicitant  S.C.  MITHRA ENERGY CONCEPTS S.R.L.”, 
conform planului de situatie anexat cu conditia obtinerii, pana la aprobare, a avizului 
privind clasa de calitate  a terenurilor  agricole  si  a  celor  amenajate  cu imbunatatiri 
funciare.  
                                                        
                                                                                                   Iniţiator
                                                                                                    Primar 
                                                                                                Mircea Hava



Vasile Crișan: ”Supun la vot proiectul ordinii de zi. Cine este pentru?”
”Fiind supus la vot, proiectul ordinii de zi a fost votat cu 20 voturi pentru.”

Vasile Crișan: ”Trecem la proiectul nr. 1 al ordinii de zi.”

1. Rectificarea bugetului general de venituri şi cheltuieli pe anul 2013. 
Se  dă cuvântul doamnei Teofila Țîr  care prezintă proiectul de hotărâre precum 

şi raportul de specialitate. 
Se dă cuvântul d-lui consilier Crişan Vasile care prezintă raportul de avizare din 

partea Comisiei Consiliului Local de studii, prognoze economico-sociale, buget, finanţe, 
servicii publice şi comerţ.
      Crişan Vasile: "Comisia a avizat favorabil acest proiect de hotărâre şi nu avem 
obiecţiuni în privinţa adoptării acestuia. Dacă aveţi întrebări doamna directoare este aici, 
vă poate răspunde."

Teofila Țîr: ”Faţă de materialele prezentate au mai intervenit nişte solicitări pe 
parcurs. Pentru 1 Decembrie să mai alocăm suma de 100.000. Ştiţi că printr-o hotărâre 
anterioară aţi alocat 100 de mii, având în vedere că este evenimentul Ziua Naţională. 
Este solicitare. Probabil că nu vor ajunge banii 100 de mii. Poate nu se vor cheltui 200 
de mii. Dar să fie o sumă alocată acolo pentru a putea duce la bun sfârşit evenimentele. 
Este mult prea puţin 100 de mii.

O altă solicitare este pentru dotări. Ştiţi că nu s-au mai cumpărat automobile de 
foarte  multă  vreme şi  se  propune a  se  aloca  suma de  bani  de  400 de  mii  pentru 
cumpărarea de automobile. Şi nu xerox. Xerox nu putem să  achiziţionăm decât  decât 
multifuncţionale,  ceea  ce  înseamnă  să  racordăm  undeva  la  un  calculator,  la  o 
imprimantă undeva.”

Sandu Cornel Stelian: „La un terminal.”
Teofila Ţîr: „Nu mai avem unde să xeroxăm în Primărie. Credeţi-mă că pentru 

materialele de şedinţă am trimis dincolo la Direcţia Programe ca să xeroxăm.”
Pocol Dorin: „Cel de la etanul I nu mai funcţionează?”
Paul Voicu: „Nu. Sunt 300 de oameni pe zi.”
Mircea Hava: „Deci, nu putem să achiziţionăm xerox şi atunci sunt sistemele 

acestea care se leagă la computer care scanează, tipăreşte, etc. Aşa ceva avem voie să 
luăm dar un xerox solid nu. Am mai avut alte propuneri în care să mergem pe un 
contract de service dar pe urmă ajungem că plătim şi xeroxul de 20 de ori. Deci, suma 
e mult mai ... Cel mai bine ar fi fost să ne cumpărăm noi obiectul nostru.”

Pocol Dorin: „Dar numai o multifuncţională vreţi să luaţi?”
Mircea Hava: „Nu. Mai multe.”
Teofila Ţîr: „75 de mii alocăm în buget.”
Mircea  Hava:  „Unde  este  nevoie.  La  contabilitate,  la  secretariat  pentru 

multiplicare. Peste tot unde avem nevoie de multiplicare. Aveam un xerox mare unde 
fiecare se ducea şi îşi făcea treaba.”



Silvia Moldovan: „Şi urbanismul. Sunt trei servicii foarte solicitate.”
Vasile Crişan: „Alte întrebări dacă mai sunt?”
Pocol Dorin: „Ce maşini se cumppră şi unde?”
Silvia Moldovan: „Azi am primit de la Baze sportive o solicitare. Este vorba de 

o plasă care să o pună peste terenul de sport din baza Ampoi II. Este vorba de 2600 de 
lei. Ei considerau că pot să cumpere ca şi obiecte de inventar dar limita este de 1800 
pentru mijloace fixe şi atunci intră în categoria acestor bunuri şi trebuie să trecem pe 
lista de investiţii.”

Nircea Hava: „Ce anume?”
Silvia Moldovan: „O plasă pentru acoperirea terenului de sport. De multă vreme 

o tot solicită.”
Mircea Hava: „Dacă tot e chestia asta haideţi să luăm o plasă şi la terenul  de 

sport de la Miceşti la care am pus noi una atunci cum am putut. Şi acolo avem un 
scandal teribil cu vecinii. Joacă fotbal acolo şi mai scapă câte o minge şi sare în curte 
la om. Şi el imediat bagă cuţitul în ea. Şi e o chestie drăguţă acolo! Haideţi să vedem 
să luăm şi acolo. Şi pentru cel pe care l-am făcut la Şcoal nr. 6? Acolo nu e necesar.”

Silvia Moldovan: „Am dispus să se pună o plasă la capăt.  Punem la capătul 
porţilor ca să atenuăm puţin.”

Mircea Hava: „Da, da. Pentru că face zgomot. Dacă tot avem acum, că ne-a dat 
Dumnezeu  şi  avem de  unde,  să  puneţi  să  luăm şi  la  Miceşti  pentru  că  acolo  am 
cumpărat o plasă de nu ştiu care, ce-am putut ca să ne încadrăm în sumă. Dar trebuie 
una specială.”

Vasile Crişan: „Alte întrebări dacă mai sunt?”
Silvia  Moldovan:  „8000  de  lei  şi  atunci  se  va  încadra.  Pe  cap.  67  la  Baze 

sportive.”
Vasile Crişan: „La cap. 67 cu 2 se mai adaugă încă 8000 de lei.”
Albani Rocchetti Simone: „Pentru maşini ce valoarea? 100 de mii? Sau aţi spus 

altă sumă?”
Teofila Ţîr: „400 de mii lei am spus.”
Pocol Dorin: „Câte maşini sunt? Numai una?”
Mircea Hava: „Vor fi Duster că numai din astea avem voie să cumpărăm. Dacă 

putem să cumpărăm altceva o să cumpărăm. Dacă nu ...”
Silvia Moldovan: „Două la Poliţia locală.”
Pocol Dorin: „Şi la Primărie?”
Mircea Hava: „Nu avem voie.”
Albani Rocchetti Simone: „Şi pe urmă?”
Silvia Moldovan: „Două la Poliţia locală.”
Mircea Hava: „S-ar putea la Poliţia locală să luăm un fel de microbuz din ăsta 

cu 8 locuri.”
Silvia  Moldovan:  „În  locul  AFF-ului.  Ce  se  întâmplă?  Nici  un  serviciu 

funcţional,  cel  puţin ale noastre care sunt de întreţinere a clădirilor,  băieţii  care se 
ocupă, foştii care au lucrat la Dalkia şi acum se ocupă de întreţinerea centralelor şi a 
clădirilor publice, ei merg cu maşinile lor, cu aparatul de sudură în maşina lor. Am zis 
ca să ia el papucul acesta, FLV şi să vină Dustere pentru aceste servicii.”



Paul Voicu: „Sunt 64 de clădiri. Să te duci la 64 de clădiri!”
Mircea Hava: „Să vă spun o chestie un pic cam amuzantă. Ei vin cu maşinile lor, 

au parcat aici, a venit Poliţia locală şi au dat fiecare câte două puncte după aceea.”
Silvia Moldovan: „Deci, acolo.”
Vasile Crişan: „Alte discuţii?”
Pocol Dorin: „Dacă s-ar putea la şedinţele astea extraordinare la care venim să 

primim voie să parcăm aici în faţă. Cu excepţia când sunt şedinţe.”
Mircea Hava: „Spuneţi tot timpul când veniţi la cel care este la poartă că veniţi 

la şedinţă. Foarte mulţi lasă cheile la poartă.”
Vasile Crișan:  „Alte discuţii  dacă mai sunt?  Nu mai sunt,  aşadar supun la vot 

proiectul de hotărâre cu amendamentele propuse. Cine este pentru?"
"Fiind supusă la vot proiectul a fost votat cu 20 voturi pentru."

S-a adoptat Hotărârea nr. 335 /2013.

2. Aprobarea unei documentaţii de urbanism : 
 Art.1: Aprobă  Planul Urbanistic Zonal „INTRODUCERE IN INTRAVILAN 

PENTRU  CONSTRUIRE  PARC  FOTOVOLTAIC,  ALBA IULIA –  BARABANT 
langa  SC SATURN SA,  solicitant  S.C.  MITHRA ENERGY CONCEPTS S.R.L.”, 
conform planului de situatie anexat cu conditia obtinerii, pana la aprobare, a avizului 
privind clasa de calitate a terenurilor agricole si  a  celor amenajate cu imbunatatiri 
funciare.  
          Se dă cuvântul d-nei Călin Hedviga care prezintă proiectul precum şi Raportul 
de specialitate.
           Călin Hedviga: "În şedinţa ordinară din luna octombrie eu v-am prezentat acest 
proiect. L-am retras de pe ordinea de zi deoarece nu avea toate avizele. Vi-l resupun 
acum aprobării în şedinţa extraordinară. Între timp, documentaţia este completă şi în-
deplineşte condiţia de introducere în intravilan vă repet, a unei suprafeţe de 5,35 hecta-
re pentru un parc fotovoltaic. Această suprafaţă. Este amplasată lângă Mecanica iar 
parcul fotovoltaic este o suprafaţă unde pe sol se amplasează 212 module. Are un cir-
cuit periferic de reţea electrică şi două posturi de transformare."

Albani Rocchetti Simone: „Doamna Hedviga, am o întrebare. Această firmă 
care dezvoltă proiectul de unde este?”

Călin Hedviga: „Unde îşi are sediul?”
Albani Rocchetti Simone: „Da.”
Călin Hedviga: „A fost în interesul meu, pe mine mă interesează obiectivul! 

Dar dacă doriţi mă interesez pentru dumneavoastră şi vă spun. Să ştiţi că cererea poate 
fi făcută de o subunitate a acestei societăţi.”

Pleşa Gabriel: Am şi eu o întrebare. Noi mai putem face o extindere de intra-
vilan având în vedere că urmează să votăm PUG-ul?”

Călin Hedviga: „Da. Pentru că eu v-am supus atenţiei dumneavoastră că toate 
introducerile în intravilan să fie rezolvate dacă fac parte din propunerile PUG-ului. Da-



că vă aduceţi aminte.”
Pocol Dorin: „Aşa este.”
Mircea Hava: „Ca să putem, până când avem PUG-ul şi sperăm să îl avem, 

exact asta a fost discuţia, deci toate cele care fac parte din viitorul intravilan dar încă 
nu avem viitorul intravilan acolo, să le dăm dezlegare.”

Călin Hedviga: „Da. Aşa este.”
Pleşa  Gabriel:  „Vreau  să  vă  mai  întreb  ceva  tot  tehnic.  Dacă  se  rezolvă 

PUG-ul adică, mă rog, se votează PUG-ul pentru că avem proiectul pentru PUG, nu in-
tră automat porţiunile care rămân în intravilan? Deci, nu mai votăm pe parcele?”

Mircea Hava: „Nu. O să votăm PUG-ul.  Aici intră tot. Dar firma respectivă 
are nevoie de acest plan.”

Pleşa Gabriel: „A! Se grăbesc ei.”
Mircea Hava. „Sigur. Ca să-şi ia autorizaţia. Cum aţi aprobat foarte multe pâ-

nă acum chiar şi case şi tot ce s-a aprobat, exact în această idee că nu poate să stea du-
pă noi încă un an de zile.”

Călin  Hedviga:  „Aveţi  dreptate.  Ca să  nu blocăm nu mai  fac raportare  la 
OCPI. De la momentul pornirii PUG-ului cu discuţia până la aprobare ca să nu supra-
punem două suprafeţe. Aveţi ceva dreptate.”

Pleşa Gabriel: „De asta am întrebat. Că nu ştiam dacă nu încurcăm pe altă 
parte.”

Vasile Crişan: „Alte discuţii dacă mai sunt la proiectul nr. 2.”
Călin Hedviga: „Deci, fără condiţii pentru că au fost îndeplinite, colegele.”
Vasile Crișan: ”Supun la vot aprobarea acestui articol. Cine este pentru.”
”Fiind supus la vot, articolul 1 a fost votat cu 20 voturi pentru.” 
Vasile Crişan: „Şi acum supun la vot proiectul nr. 2 împreună cu art. 1. Cine 

este pentru.”
„Fiind supus la vot, acesta a fost votat cu 20 voturi pentru.

S-a adoptat Hotărârea nr. 336/2013
   

Vasile Crişan: „Discuţii dacă mai sunt? Nu sunt, aşadar declar şedinţa de azi 
închisă.

  Alba Iulia, 21 noiembrie  2013

            PREŞEDINTELE ŞEDINŢEI,                                     SECRETAR
                         Consilier                                                          Marcel Jeler
                       Vasile Crişan

 


